
‘Natuurlijk is er toekomst voor melkveehouders in Nederland. 
Zeker hier in de Flevopolder. Al weet je het natuurlijk maar 
nooit. Dat heb je wel gezien met de plannen voor het data-
centrum van Meta, net achter onze boerderij. Ik probeer op de 
hoogte te blijven van het nieuws over de stikstofplannen. Ik 
sluit me er niet voor af, maar ik zit er ook niet bovenop. Als je 
alles volgt, word je alleen maar somber en onzeker. Ik wil ge-
woon gaan voor wat ik het allerleukst vind: de vrijheid van het 
leiden van een eigen bedrijf en werken met koeien. Ja, het 
werk met de koeien en de fokkerij vind ik het allermooist. Koei-
en zijn gewoon leuke en interessante beesten.’

Met vader op één lijn
‘Vorig jaar ben ik van school gekomen en direct in maatschap 
gegaan. Ik wist al heel jong dat ik boer wilde worden. Mijn jon-
gere zusje is wel in de koeien geïnteresseerd, maar heeft geen 
ambities om verder te gaan met ons bedrijf. Mijn vader is nu 63 
en wil afbouwen. Het plan is dat mijn vriend en ik over een jaar 
of vijf het bedrijf overnemen en dat mijn ouders dan naar het 
dorp Zeewolde verhuizen. Door al jong in de maatschap te 
gaan maken we de overname gemakkelijker. Nu ben ik bijvoor-
beeld al medepachter van de grond en dat geeft zekerheid. 

Mijn opa is 43 jaar geleden vanuit Friesland naar de polder 
gekomen en heeft samen met mijn vader een goed draaiend 
bedrijf opgebouwd. Ik vind de overname best een hele verant-
woordelijkheid, maar ik kijk er ook naar uit. Gelukkig zitten mijn 
vader en ik op één lijn als het gaat over de bedrijfsvoering.’

Samen gestart met robotmelken
‘Grote plannen hebben we voorlopig niet. Afgelopen zomer 
zijn we gaan melken met robots. Daarbij zijn we goed begeleid 
door de leverancier, maar ik vond het toch wel spannend. Je 
weet nooit hoe de koeien reageren. Gelukkig ging het heel 
goed. Het is mooi dat ik deze belangrijke stap nog samen met 
mijn vader heb kunnen zetten. Hij heeft zoveel ervaring, daar 
kan ik nog veel van leren. We melken nu ongeveer 85 koeien 
en willen proberen nog geleidelijk wat te groeien naar zo’n 110 
koeien. Dan benutten we de twee robots optimaal.’
‘Mijn vriend Ben is 22 en werkt als zzp’er op verschillende be-
drijven in de agrarische sector. Zijn ouders hebben een vlees-
kalverbedrijf en hij heeft ook in Barneveld op school gezeten. 
Bij ons deed hij zijn melkveestage en zo hebben wij elkaar 
leren kennen. We willen samen het bedrijf overnemen. Maar 
eerst gaan we trouwen.’

‘Ik ga voor wat ik het allerleukst vind:
werken met koeien’

naam Elise Visser
leeftijd 20
woonplaats Zeewolde
aantal koeien 85
opleiding Aeres mbo 
melkveehouderij 
in Barneveld
werk thuis op het bedrijf 
en 16 uur als zzp’er 
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